
Hej Nick 

 

Som du nok er bekendt med, så er vi mange der i Danmark damper! 

 

At du/i har været med til at lave et regualtiv mod damp grej og væsker, så er i vel klar over at tallet 

med syge stiger? Der har nu været op til flere beviser på at damp er så meget sundere end tobaks 

røg, hvorfor lytter i så ikke til de kloge folk der rent faktisk ved hvad de snakker om, i stedet for at 

lytte til inkompetente folk der åbenbart kun vil se ned på dampen? 

 

Sundheden kommer vel i første række, ikke? Hvad er meningen så med at vi skal til at ryge igen, 

når det nu snart bliver mere eller mindre umuligt at dampe? 

 

Jeg kan fortælle dig og alle de andre, at jeg har fået det så meget bedre efter at jeg er begyndt at 

dampe og har smidt smøgerne helt! Jeg vågner ikke op midt nat og har host anfald, jeg hiver ikke 

efter vejret efter at have taget trapperne derhjemme eller i indkøbscenteret, jeg kan sågar løbe en tur 

uden at det generer mig! Alt dette kunne jeg ikke før, da jeg røg 2 pakker smøger om dagen!  Og jeg 

er LANGT fra den eneste der ser disse vidunderlige ting ske ! 

 

Tag jer sammen og pris jer lykkelige over at der faktisk findes et produkt der kan få folk til at 

stoppe med at ryge, i stedet for at hamre det i gulvet med det samme, og give det døds stødet! 

 

Hvis i ændrer mening og begynder at syntes godt om damp, så kan det være at der er flere der 

stemmer på jer i år, for det er vel i år der stemmes, ikke ;) 

 

 

OP MED DAMPEN! 

 

Mvh 

 

Kenneth Majkjær Laursen 
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